
zápis č. 25 

 

Ze zasedání zastupitelstva městyse v Přídolí, konaného dne 3.10.2013  

                      

Omluveni: Vilém Nikl 

Ověřovatelé zápisu: Zdeněk Macek, Jaroslav Vlasatý 
 

Řádné zasedání zastupitelstva městyse č. 25 dne 3. 10. 2013 
 

Program jednání:  

1. Rozhodnutí o výběru poskytovatele úvěru  

2. Rozpočtová změna č. 3 

3. Úprava nájemného v obecních bytech od 1.1.2014 

4. Žádost TJ Sokol Přídolí o zapůjčení tělocvičny 

5. Žádosti o prodej částí poz. 175/2 v kú. Přídolí 

6. Žádost o prodej pozemků p.č. 3/4 a 255/2 v kú Zátes 

7. Různé 

a) POV – kašna 

b) Žádost o pronájem tělocvičny 

c) Strategický plán rozvoje ZŠ a MŠ 

8. Diskuse 

 

 

Zahájení     

V úvodu zasedání starosta konstatoval nadpoloviční účast členů ZM. Zasedání je usnášeníschopné. 

Poté přednesl navržený program, který byl v bodě různé doplněn a poté jednomyslně schválen 

všemi přítomnými členy zastupitelstva městyse. K zápisu č. 24 ze dne 1.8.2013 nebylo 

připomínek.  

pro: 14     zdržel se: 0     proti: 0  

 

ad 1) V tomto bodě starosta zastupitele seznámil s doporučením hodnotící komise, která 

doporučuje vybrat jako poskytovatele dlouhodobého úvěru ve výši 5.000.000,- Kč 

Československou obchodní banku a.s., z důvodu nejvýhodnější nabídky. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse schvaluje přijetí dlouhodobého finančního úvěru ve výši 

5.000.000,- Kč. Jako poskytovatele tohoto úvěru vybralo banku ČSOB a.s. Radu městyse pověřuje 

kontrolou smlouvy o poskytnutí úvěru. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 12     zdržel se: 2     proti: 0  

 

ad 2) V tomto bodě starosta zastupitele seznámil s rozpočtovou změnou č. 3/2013 (příloha 

zápisu). Rozpočtové příjmy se navyšují o 5.298.000,- Kč, rozpočtové výdaje se navyšují o 

4.994.000,- Kč.  Rozpočet je schodkový. Schodek činí 10.055.000,- Kč. Schodek rozpočtu bude 

uhrazen rezervou z let minulých a prostřednictvím úvěru. 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtovou změnu tak, jak byla navržena.  

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 14                   zdržel se: 0     proti: 0 

 

 

ad 3) V tomto bodě starosta zastupitele seznámil s návrhem rady městyse zvýšit nájemné  

v obecních bytech o 10%, od 1.1.2014. 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje zvýšení nájemného o 10%, od 1.1.2014. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 12                   zdržel se: 1     proti: 1 

 



ad 4) V tomto bodě starosta zastupitele seznámil s žádostí TJ Sokol, oddílu Akce dětem o 

bezplatné zapůjčení tělocvičny na Mikulášskou besídku, konanou dne 7.12.2013. 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse souhlasí s konáním Mikulášské besídky dne 7.12.2013 a 

s odpuštěním poplatku za pronájem tělocvičny, parketu a lavic. Poplatek ze vstupného (bude-li 

vybíráno) je pořadatel povinen uhradit. Podrobnosti si TJ Sokol dojedná se správcem p. Falářem. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 14                   zdržel se: 0     proti: 0 

  

ad 5) V tomto bodě starosta zastupitelům přednesl žádost p.  Františka Kamery, manželů Toničky 

a Jana Gondekových, Václava Práška a Jiřího Prchala o prodej částí poz. p.č. 175/2 v kú. Přídolí. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí s prodejem částí poz. 175/2 v kú. Přídolí, tak jak si je 

v mapě žadatelé vyznačili. V případě p. Prchala zastupitelé požadují zarovnat prodávanou část 

s hranicí pozemku. Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej části pozemku p.č. 175/2 v kú. Přídolí, 

žadatelům, manželům Toničce a Janu Gondekovým, bytem Přídolí 18, 381 01 Český Krumlov, p. 

Františku Kamerovi, bytem Přídolí 17, 381 01 Český Krumlov, Václavu Práškovi, bytem Přídolí 

18, 381 01 Český Krumlov a Jiřímu Prchalovi, bytem Přídolí 17, 381 01 Český Krumlov. Všem za 

cenu 50,- Kč/m
2
. Zaměření pozemku hradí kupující a zaměření proběhne za účasti zástupce 

městyse. Po ročním marném uplynutí lhůty pro naplnění tohoto usnesení pozbývá usnesení svou 

platnost. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 14     zdržel se: 0     proti: 0 

 

ad 6) V tomto bodě starosta zastupitelům přednesl žádost p.  Karla Šimíčka o prodej pozemků p.č. 

255/2 a 3/4 v kú. Zátes. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí s prodejem pozemků p. Karlovi Šimíčkovi, bytem 

Bratří Jaroňků 515/4, 741 01 Nový Jičín. Zastupitelstvo schválilo prodej pozemku p.č. 255/2 v kú. 

Zátes za cenu 50,- Kč/m
2
 a pozemku p.č. 3/4 za cenu 150,- Kč/m

2
. Po ročním marném uplynutí 

lhůty pro naplnění tohoto usnesení pozbývá usnesení svou platnost. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 14     zdržel se: 0     proti: 0   

 

7) Různé:  

7a) V tomto bodě starosta požádal zastupitele o schválení podání žádosti o grant z POV na 2. 

etapu opravy kašny.  

Usnesení: zastupitelstvo městyse pověřuje starostu podáním žádosti o grant z POV na 2. etapu 

opravy kašny. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 14     zdržel se: 0     proti: 0 

 

ad 7b) V tomto bodě starosta zastupitele seznámil s žádostí MS o bezplatné zapůjčení tělocvičny 

na tradiční Poslední leč, konanou dne 23.11.2013. 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse souhlasí s konáním Poslední leče dne 23.11.2013 a 

s odpuštěním poplatku za pronájem tělocvičny, parketu a lavic. Poplatek ze vstupného je pořadatel 

povinen uhradit. Podrobnosti si MS Přídolí dojedná se správcem p. Falářem. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 14                   zdržel se: 0     proti: 0 

 

ad 7c) V tomto bodě starosta předal slovo ředitelce ZŠ a MŠ, která zastupitele seznámila se 

Strategickým plánem ZŠ a MŠ na roky 2012 - 201. 

 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse souhlasí se zněním tohoto dokumentu a přijímá strategii ZŠ a 

MŠ, zpracovanou p. ředitelkou 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13                   zdržel se: 1     proti: 0 



 

 

3) Diskuze: 

p. Jílek – Jak to vypadá s poplatky ze skládky?  

Odpověď starosta – nevypadá to příliš dobře. Poplatky společnost, ani správce hradit nechtějí.  

p. Mittasch – nešlo odhlašovat obědy v ZŠ. 

Odpověď p. ředitelka – byl problém s internetem i telefony, nyní již vše funguje. 

 

 

 

 

Zasedání starosta ukončil v 19,30 hod. 

 

 

 

 

 

Zápis ověřil:  ………………………    p. Zdeněk Macek 

 

 

 

 

 

           ………………………    p. Jaroslav Vlasatý    

 

 

 

 

 

 

 

Jiří Štěpánek 

            starosta 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 6.10.2013 


